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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de staatssecretaris van Justitie
over het bericht «Snelle groei
buitenlanders Spanje». (Ingezonden
9 februari 2010)

1
Is het waar dat een kleine twee
miljoen illegalen gebruik heeft
gemaakt van de (vele) generaal
pardonregelingen die Spanje de
laatste jaren heeft doorgevoerd?1

2
Deelt u de mening dat, gegeven dat
Spanje ook reguliere migranten
toelaat en dat zij 2,3 miljoen
niet-Europese buitenlanders kent, het
zeer onwaarschijnlijk is dat alle twee
miljoen gelegaliseerde illegalen in
Spanje zijn blijven wonen? Zo ja, wat
vindt u hiervan?

3
Kunt u aangeven welk deel van de
twee miljoen gelegaliseerden is
doorgereisd naar een ander Europees
land? Hoeveel van deze
gelegaliseerden zijn naar Nederland
verhuisd? Welk deel van deze
gelegaliseerden maakt gebruik van
sociale voorzieningen?

4
Deelt u eveneens de mening dat de
grootschalige legalisering die door
verscheidene Spaanse kabinetten is
toegepast (significante) gevolgen
heeft op andere Europese landen?
Kunt u dit toelichten?

5
Bent u bereid in Europees verband
bindende afspraken te maken die het
onmogelijk maken dat een lid van de
Europese Unie een generaal pardon
afkondigt?

1 NOS.nl, 7 februari 2010.
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